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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

Tomko: 

Včera som bol prítomný aj na odovzdávaní ihriska s umelou trávou a všimol som si, že všetko 

je tam nové, pekné, až na tú našu hrdzavú strechu starej tribúny Slavoja. Bolo by potrebné, 

viem, že tá tribúna je stará, už čosi prežila, ale skúsiť tam dajaký aspoň náter s nejakým 

nápisom. Potom, keď hráči hrajú, pozrú sa hore na tú strechu, tak takoj rýchlejšie behá, keď 

vidí tú hrdzu tam.  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- prednosta MsÚ 


